
 
Protokół 

z  sesji XXXI Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu  26 lipca 2017 roku. 
 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 10-tej. 
W Sesji uczestniczyło 19 radnych, dwoje radnych nieobecnych 
usprawiedliwionych (lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1  Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan 
Tomasz Huk, a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista 
Biura Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  XXXI Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
- Radnych Powiatu Sandomierskiego,  
- Pracowników starostwa,  
- Mieszkańców powiatu,  
- Przedstawicieli mediów,  
 
Przewodniczący Rady stwierdził quorum sesji i prawomocność obrad. 
 
Przewodniczący  poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali 
porządek. Zaproponował na wniosek Zarządu Powiatu wprowadzenie do 
porządku obrad w punkcie 5e kolejnego projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego oraz odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
 
 Następnie zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad 
dzisiejszej sesji. Uwag nie było, porządek został przyjęty jednogłośnie 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad XXXI sesji Rady Powiatu. 
3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu. 
     5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody  na przyjęcie darowizny nieruchomości Gminy 
Sandomierz na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 

b) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości Gminy 
Klimontów na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 



c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2017-2027. 

d) zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.  
6.  Interpelacje i zapytania. 
7.  Sprawy różne. 
8.  Zakończenie obrad XXXI sesji Rady Powiatu w Sandomierzu. 

 
Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z XXX sesji Rady Powiatu 
zgodnie z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony do 
publicznego wglądu w Biurze Rady, zapytał czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół XXX sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   
 
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Pana Wicestarostę – członka Zarządu                                           
o przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesji. 
 
Pan Wojciech Dzieciuch poinformował, że  Zarząd Powiatu odbył w tym 
czasie cztery posiedzenia wynikiem, których  są między innymi projekty 
uchwał skierowane Wysokiej Radzie do rozpatrzenia na dzisiejszej sesji. 
 
Ponadto w wyniku przetargów zaplanowanych na 18 i 19 lipca 2017 r. 
ustalono nabywcę nieruchomości nr 934/124 o powierzchni 0,1110 ha 
położnej w Sandomierzu przy ul. Milberta w Sandomierzu, za cenę brutto 
89 566,85 zł. Umowa sprzedaży zostanie podpisana najprawdopodobniej                  
w sierpniu br. Do zbycia pozostaje jeszcze 8 działek. 
 
W okresie między sesjami miały miejsce następujące wydarzenia: 
- w dniu 16 lipca br. w Sandomierzu odbyły się uroczyste obchody 
Wojewódzkiego Święta Policji, którego współorganizatorem było Starostwo 
Powiatowe w Sandomierzu. W ramach uroczystości została odprawiona 
Msza Święta w Bazylice Katedralnej, następnie na Rynku Starego Miasta  
część oficjalna. 
 Kolejnym punktem obchodów był festyn rodzinny na Bulwarze                                      
im. Marszałka Piłsudskiego, gdzie prezenowały się wszyskie Komendy 
Powiatowe Policji z terenu Województwa Świetokrzyskiego. 
 
- w dniu 23 lipca br. odbyły się uroczystości upamiętniające 73. rocznicę 
bitwy pod Pielaszowem. W ramach obchodów została odprawiona Msza 
Święta Polowa przy pomniku w Pielaszowie. Po Mszy odbyła się część 
oficjalna, podczas której zostały złożone wiązanki pod pomnikiem 



poległych i część artystyczna. Uroczystości poprzedził Terenowy Bieg 
Partyzancki.   

 - w dniu 22 lipca br. podpisano List Intencyjny w sprawie utworzenia                             
w Sandomierzu Centrum Winiarstwa. Podpisali go: Marszałek 
Województwa Świętokrzyskiego Adam Jarubas, Burmistrz Miasta Marek 
Bronkowski, Członek Zarządu Powiatu Sandomierskiego Marcin Piwnik, 
Przeor Klasztoru O.O. Dominikanów w Sandomierzu Michał Śliż oraz Prezes 
Sandomierskiego Stowarzyszenia Winiarzy Mateusz Paciura . Powstanie 
Centrum Winiarstwa zakłada utworzenie winoteki, kawiarni i ośrodka 
edukacyjnego, gdzie organizowane będą wykłady i szkolenia. Centrum 
stanie się również siedzibą prężnie działającego Sandomierskiego 
Stowarzyszenia Winiarzy, do którego należy m.in. prowadzona przez 
dominikanów Winnica św. Jakuba. Inicjatywa stworzenia takiego ośrodka 
nawiązuje zarówno do lokalnych tradycji – winnica na sandomierskim 
Wzgórzu Jakubowym powstała w XIII wieku, jako jedna z pierwszych w 
Polsce – jak i do dynamicznie rozwijającej się produkcji win w regionie. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. Sprawozdanie 
zostało przyjęte. 
 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa,  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji i Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały                                  
w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości Gminy 
Sandomierz na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący otworzył dyskusję. Zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXXI/195/2017 w sprawie 
wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości Gminy Sandomierz 
na rzecz Powiatu Sandomierskiego została podjęta jednogłośnie. 
 
b) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa,  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji i Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały                                  
w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości Gminy 
Klimontów na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący otworzył dyskusję. Zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXXI/196/2017 w sprawie 
wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości Gminy Klimontów 
na rzecz Powiatu Sandomierskiego została podjęta jednogłośnie. 



c) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2017-2027. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie projektów 
uchwał. Skarbnik Powiatu omówił projekty uchwał Rady Powiatu w 
sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2017-2027 oraz w sprawie zmian budżecie 
powiatu na 2017 rok. Poinformował, że WPF winna obejmować okres roku 
budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat, nie może jednak być 
krótsza niż okres, w jakim nastąpi spłata zaciągniętych kredytów, pożyczek 
oraz udzielonych poręczeń. W przypadku budżetu powiatu okres 
wymagany obejmuje lata 2017-2027. Następnie poinformował, że ogółem 
zwiększono dochody o kwotę 207.958,00 zł na którą składają się : 
1) dotacje  otrzymane 206. 000 zł z przeznaczeniem na nowe zadanie 
roczne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 0737T Gołębiów – Nasławice                                     
w miejscowości Zdanów, od km 2+035 do km 3+025 Etap I” w tym: 
- dotacja na usuwanie skutków klęsk żywiołowych w wysokości 181.000 zł; 
- z tytułu pomocy finansowej od  gminy  Obrazów 25.000 zł . 
2) ponadplanowe dochody w jednostkach oświatowych w wysokości 
1.958,00 zł. 
Wprowadzono nowe zadanie roczne o wartości 120.000 zł pn. „Zakup                             
i montaż pieca CO” w Ponadgimnazjalnym Zespole Szkół Ekonomicznych                            
w Sandomierzu. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie było.  

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr  XXXI/197/2017   w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 
2017-2027 została podjęta jednogłośnie. 

d) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2017 rok.                                                                                                                                                                              
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie było.  

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXXI/198/2017 w  sprawie zmian 
w budżecie powiatu na 2017 r. została podjęta jednogłośnie. 
 
e) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa,  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji i Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały                                  



w sprawie wyrażenia na oddanie w najem lokalu użytkowego oraz 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie było.  

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXXI/199/2017 w  sprawie 
wyrażenia na oddanie w najem lokalu użytkowego oraz odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Ad. 6 
Interpelacje i zapytania 
Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań. Przypomniał, 
aby  składane interpelacje miały potwierdzenie na piśmie. 
 
Ponadto przypomniał, że zgodnie z art. 19 Statutu Powiatu interpelacje 
składa się w sprawach zasadniczych dla powiatu. 
 
Radny Maciej Skorupa powiedział, że wszyscy byli świadkami 
przekazywania łóżek na Oddziale Paliatywnym w Sandomierskim szpitalu 
przez Burmistrza Miasta Sandomierza. Powiedział, że według niego było to 
niesmaczne, żeby promować się na cierpieniu pacjentów i wykonywać 
zdjęcia w salach z chorymi. 
 
Radny Maciej Skorupa powiedział, że ma taką refleksję. Pracował w Radzie 
Miasta, jako radny trzy kadencje i obecnie pracując w Radzie Powiatu 
obserwuje pracę Pani Urszuli Surowiec głównego specjalisty Biura Rady, 
która wykonuje sama pracę tą którą w Radzie Miasta wykonują trzy osoby. 
Zapytał, czy nie powinno się wynagrodzić, w jakiś sposób Pani Urszuli. 
Przewodniczący powiedział, że złożony przez radnego wniosek zostaje 
przyjęty i skierowany do Zarządu Powiatu. 
 
Ad. 7  
Sprawy różne. 
 
Ad. 8 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący  zamknął XXXI sesję 
Rady Powiatu o godz. 11:25. 
  
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Powiatu 
U. Surowiec                                                               Tomasz Huk 
 


